
Protokół nr  2 / 2025 

 

Z posiedzenia Komisji do spraw Inwestycji Gminy w dniu 24.02.2025r. 

 

W obradach komisji uczestniczyli członkowie: 

 

- Komisji do Spraw Inwestycji według załączonej listy obecności  

- oraz:  

Tomasz Lato - Wójt Gminy Masłów 

Monika Dolezińska-Włodarczyk - zastępca Wójta 

Robert Szechnicki - Skarbnik Gminy Masłów 

Anna Kucmin - kierownik referatu RGKiOŚ 

Agnieszka Borycka - kierownik referatu PiRG 

Anna Kowalczyk - CUW 

Aneta Krawczyk - CUW 

Ewelina Dąbrowska - referat BiGP 

Katarzyna Kaleta-Borowiec - referat BiGP 

 

Tematyka posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Stwierdzenie quorum 

3. Przyjęcie porządku obrad 

4. Przyjęcie protokołu nr 1 z poprzedniej komisji 

5. Stanowisko Komisji w sprawie ewentualnej sprzedaży części działki nr 14/33 (0,1006 ha) 

położonej w miejscowości Wiśniówka, obręb Dąbrowa 

6. Projekt uchwały: 

a) w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

b) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025 – 2031 

c) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie projektów   

stałej organizacji ruchu dla przejść dla pieszych oraz innych elementów poprawiających    

bezpieczeństwo na drogach powiatowych w wybranych lokalizacjach na terenie gminy Ma-

słów 

d) w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

e) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej ul. Św. Ojca 

Pio w msc. Domaszowice, gm. Masłów 

f) w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci kanalizacji sanitarnej ul. 

Św. Ojca Pio w msc. Domaszowice, gm. Masłów 

g) w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Masłów 

7. Sprawy inne 

8. Zakończenie obrad 

 

Ad. 1.  Otwarcie posiedzenia. 

 

Stosownie do § 65 Statutu Gminy Masłów przyjętego uchwałą nr XXV/282/2020 Rady Gminy 

Masłów z dnia 29 października 2020 r. (Dziennik Urzędowy Woj. Świętokrzyskiego z 2020 roku, poz. 

3838) w dniu 24 lutego 2025r o godz. 15:00 odbyło się w trybie stacjonarnym wspólne posiedzenie: 

- Komisji Ochrony Środowiska Gospodarki Nieruchomościami i Rolnictwa 

- Komisji Budżetu i Finansów 

- Komisji ds. Inwestycji 

- Komisji Oświaty Kultury Pomocy Społecznej i Promocji Gminy 



- Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

 

Obradom Komisji ds. Inwestycji przewodniczył Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji Pan Tomasz 

Ksel, który otworzył posiedzenie. 

 

Ad. 2.   Stwierdzenie quorum.  

W posiedzeniu komisji uczestniczyło 5 z 6 – osobowego składu Komisji, co jest podstawą do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu. 

Obecni: 

1. Tomasz Ksel 

2. Lucjan Pabis 

     3. Mateusz Durlik 

     4. Mirosław Kuzka 

     5. Artur Lis 

     6. Renata Samiczak 

 

Ad. 3.   Przyjęcie porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie porządku obrad  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik,  Artur Lis, Renata Samiczak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Mirosław Kuzka 

 

Głosowanie:  

5 za pozytywnym przyjęciem porządku obrad. 

 

Ad.4.   Przyjęcie protokołu nr 1 z poprzedniej komisji. 

Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji – Pan Tomasz Ksel przekazał,  że nie wpłynął żaden wniosek 

w sprawie treści zawartych w protokole. Nie było uwag do protokołu.  

 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu nr 1 z poprzedniej komisji 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



Wyniki imienne 

ZA (5) - Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik,  Artur Lis, Renata Samiczak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Mirosław Kuzka 

 

Ad.5.  Stanowisko Komisji w sprawie ewentualnej sprzedaży części działki nr 14/33 (0,1006 ha) 

położonej w miejscowości Wiśniówka, obręb Dąbrowa 

 

Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że punkt ten znalazł się w komisji w celu zasięgnięcia informacji 

na temat ewentualnych działań w tym zakresie. Właściciel f-my EKOBOX zwrócił się z oficjalnym 

wnioskiem z prośbą o ewentualne wykupienie na poszerzenie dzierżawionej już od kliku lat od gminy 

działki przyległej do ich firmy. Tematykę sprzedaży i umiejscowienie działki omówiła Anna Kucmin - 

kierownik referatu RGKiOŚ. Gdybyśmy chcieli się decydować na sprzedaż, musielibyśmy dokonać 

podziału nieruchomości z założeniem dostępu do drogi publicznej. Działka ta nie ma teraz dostępu, co 

znaczy że wydzielając ją musimy ustanowić służebność przejazdu i przechodu na tej pozostałej części 

nieruchomości oraz na działce sąsiedniej oraz uzyskać zgodę użytkownika wieczystego drogi 

dojazdowej do kopalni. Nie bierzemy pod uwagę dostępu od strony osiedla, gdyż mamy tam już 

koncepcję budynku centrum kulturalnego. Koszt takiego podziału to ok. 3,5 tys. zł. a musielibyśmy 

rozpocząć od rozmów z kopalnią na temat udostępnienia drogi, co jest na tym etapie kluczowe. Jedyna 

możliwa forma sprzedaży tej części działki to przetarg nieograniczony do którego może przystąpić 

każdy zainteresowany. Aby sprzedać zgodnie z prawem musi być zachowany dostęp do drogi 

publicznej. Cenę po której będzie możliwa sprzedaż działki określi rzeczoznawca a czas potrzebny na 

przeprowadzenie całej procedury sprzedażowej to ok. 12 m-cy. Pan Michał Leśkiewicz zapytał, czy 

można przeprowadzić sprzedaż w trybie bezprzetargowym. Pani Anna Kućmin odpowiedziała, że nie 

ma takich podstaw prawnych, bo wnioskodawca nie spełnia warunków do takiego nabycia zgodnie z 

ustawą o gospodarce nieruchomościami, która ściśle to reguluje. W tym przypadku nie ma żadnej 

przesłanki aby zastosować procedurę bezprzetargową. Pan Tomasz Ksel zapytał o powierzchnię działki 

przeznaczonej pod wydzielenie służebności przejazdu. Pani Anna Kućmin odpowiedziała, że może to 

być ok. 200m2. Pan Tomasz Ksel powiedział, że skoro nie mamy gwarancji ani żadnego prawnego 

zabezpieczenia, aby po przetargu wygrana firma lub osoba prywatna zrzekła się służebności dojazdu, 

to będziemy mieli zablokowane ok. 200m2 pod inwestycje. Zaproponowano aby wstrzymać się z 

decyzją, na spokojnie zapoznać z materiałami i wrócić do tematu na następnej komisji. Pan Tomasz 

Ksel poprosił o udostępnienie opinii prawnej odnośnie decyzji o możliwości przeprowadzenia tylko 

przetargu nieograniczonego. Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że nie ma napisanej na potrzeby tego 

działania, ale mamy już wielokrotnie przedyskutowane stanowisko w tym zakresie. 

 

 

Ad.6.   Projekty uchwał: 

 

Ad. 6a.  W sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy. 

  

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki, który szczegółowo omówił 

zmiany, które wpłynęły na zmianę uchwały budżetowej dotyczące poszczególnych zadań 

realizowanych w ramach bieżącego budżetu gminy Masłów. 

Pani Sylwia Bakalarz–Borkowska poprosiła o omówienie zadania umocnienia ażurami rowu w Barczy. 

Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że zgodnie z wcześniejszymi rozmowami staramy się zakończyć to 

zadanie już w całości, nie dzieląc jak do tej pory na odcinki. Kwota ta jest założona na potrzeby 

przetargu i zostanie zweryfikowana złożonymi ofertami. 

Pan Mateusz Fąfara poruszył temat kwoty 70tys. na doświetlenie boiska w Mąchocicach Kapitulnych, 

czy będzie możliwe jakieś dofinansowanie. Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że będzie to z środków 

własnych bo po analizie na ten moment nie ma możliwości kwalifikowania z programów 

zewnętrznych. Poinformował również, że będziemy składać wnioski i starać się o dofinansowanie 



jeszcze na dwa zadania sportowe, tj. zaprojektowanie i wybudowanie kompleksu sportowego w 

Mąchocicach Kapitulnych i przebudowa nawierzchni boiska w Masłowie Pierwszym. Nabór ten 

będzie realizowany od 01.04.2025 do 31.05.2025. Rozrastają nam się szkółki piłkarskie dlatego 

musimy podejmować działania mające na celu poprawę ich funkcjonowania.  

Pan Mateusz Fąfara zaproponował aby może jeszcze wstrzymać się z realizacją zadania doświetlenia 

boiska w Mąchocicach, bo jest to duża kwota i poczekać na dofinansowanie zewnętrzne. Pani 

Agnieszka Borycka dopowiedziała, że w dostępnym obecnie programie rozwoju infrastruktury 

sportowej województwa, wnioski dotyczące jedynie elementów funkcjonalnych obiektów sportowych, 

takich jak oświetlenie są niekwalifikowalne i nie ma możliwości dofinansowania. 

Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że to zadanie jest potrzebne i stać nas na jego wykonanie. Pan 

Mateusz Fąfara zaproponował aby poszukać tańszego rozwiązania. Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, 

że jest to rozwiązanie profesjonalne, a przetarg zweryfikuje koszty wykonania. 

Pan Piotr Kapuściński również zaproponował wstrzymanie się z podejmowaniem decyzji, że 

zorganizuje nieodpłatnie firmę, która zweryfikuje zasadność założonego rozwiązania. To oświetlenie 

testowe polegałoby na  podwyższeniu istniejących wysięgników i zamontowaniu lekkich lampy 

sektorowych. Dopiero po tej próbie można by podjąć ostateczną decyzję co do ostatecznego 

rozwiązania. Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że powinno być to zrobione profesjonalnie i 

bezpiecznie, z wysokimi słupami i kablem w ziemi, że kolejne podwyższanie istniejących słupów jest 

już ryzykowne i nie jest to najlepsze rozwiązanie. Pan Piotr Kapuściński przekonywał, że to 

rozwiązanie testowe będzie lekkie, żeby poczekać jeszcze miesiąc i je sprawdzić. Jeżeli stwierdzimy, 

że nie ma to sensu to będzie już jasność co do dalszego działania, proszę o to aby ta pozycja pojawiła 

się dopiero na sesji w przyszłym miesiącu. Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że jest za 

profesjonalnym rozwiązaniem i poprosił o informację od radnych czy zostawić to zadanie w budżecie 

czy je z niego zdjąć. 

Pan Mateusz Fąfara zapytał o wyświetlacze prędkości na ścieżce rowerowej na drodze Mąchocice – 

Ciekoty i przejścia wyniesione. Pan Wójt Tomasz Lato omówił sposób dalszego procedowania i 

problem z wysokością wyniesienia tych przejść. Przygotowane projekty będą konsultowane z radnymi 

przy udziale projektanta przed ich ostateczną akceptacją. 

Pan Piotr Zegadło poruszył temat przejścia dla pieszych przy GOPS w Masłowie Pierwszym, czy jest 

możliwość jego przeniesienia w kierunku sklepu masłowianka. Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że 

będziemy jeszcze analizować czy będzie to możliwe. 

Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki poinformował, że dzisiaj wpłynęło pismo ze Związku Gmin Gór 

Świętokrzyskich w sprawie zabezpieczenia w budżecie gminy wkładu własnego w kwocie 27 683,04zł 

dla uzyskanego dofinansowania na dopłatę do linii autobusowej na trasie Bodzentyn-Masłów-Górno-

Bieliny-Nowa Słupia w okresie od 1.04.2025 do 31.12.2025. Powyższa kwota zostanie wprowadzona 

w ramach autopoprawki na najbliższej sesji. 

 

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik,  Artur Lis, Renata Samiczak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Mirosław Kuzka 

 

Wniosek Komisji: 

 



Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy. 

 

Ad. 6b.  W sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025 – 

2031. 

  

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki przy omawianiu zmiany uchwały 

budżetowej gminy.  

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025 – 2031 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik,  Artur Lis, Renata Samiczak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Mirosław Kuzka 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Masłów na lata 2025 – 2031. 

 

 

Ad. 6c.  W sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie 

projektów   stałej organizacji ruchu dla przejść dla pieszych oraz innych elementów 

poprawiających    bezpieczeństwo na drogach powiatowych w wybranych lokalizacjach 

na terenie gminy Masłów. 

  

Projekt uchwały przedstawił Skarbnik Gminy – Robert Szechnicki przy omawianiu zmiany uchwały 

budżetowej gminy. 

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie projektów  stałej 

organizacji ruchu dla przejść dla pieszych oraz innych elementów poprawiających   bezpieczeństwo na 

drogach powiatowych w wybranych lokalizacjach na terenie gminy Masłów 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik,  Artur Lis, Renata Samiczak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Mirosław Kuzka 



 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego na wykonanie projektów   stałej organizacji ruchu dla przejść dla 

pieszych oraz innych elementów poprawiających    bezpieczeństwo na drogach powiatowych w 

wybranych lokalizacjach na terenie gminy Masłów. 

 

Ad. 6d.  W sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

  

Projekt uchwały przedstawił Albert Kaleta z referatu BiGP. W ubiegłym roku zostały wykonane 

remonty dróg, tj. nakładki asfaltowe na ul. Polnej w Woli Kopcowej na odcinku od drogi powiatowej 

ul. Kielecka do Zajączkowej Strugi oraz ul. Mąchockiej w Masłowie Drugim odcinek od drogi 

powiatowej ul. Ks.J.Marszałka. Po uzyskaniu pozytywnej opinii z Powiatowego Zarządu Dróg w 

Kielcach niniejsza uchwała zaliczać będzie te odcinki dróg do kategorii dróg publicznych. Podjęcie 

uchwały ma na celu pełne uregulowanie stanu prawnego  istniejących dróg i umożliwi wprowadzenie 

ich do ewidencji dróg gminnych oraz właściwe oznakowanie. 

Brak głosów w tym punkcie. 

Głosowano w sprawie 

w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik,  Artur Lis, Renata Samiczak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Mirosław Kuzka 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaliczenia dróg do 

kategorii dróg gminnych. 

 

Ad. 6e.  W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej ul. Św. 

Ojca Pio w msc. Domaszowice, gm. Masłów. 

  

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Dąbrowska z referatu BiGP. Gmina Masłów w ramach 

dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych oraz z 

własnych środków finansowych wybudowała urządzenia i sieć wodociągową o długości ok. 580mb. 

Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń Gmina 

Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego Związku Wodociągów i 

Kanalizacji w Kielcach. Gmina Masłów pozostaje właścicielem wnoszonego majątku.    

Pan Mateusz Durlik zapytał o to czy wyjaśniono problem z jednym z hydrantów. Pani Ewelina 

Dąbrowska odpowiedziała, że zostało już wszystko poprawione. 

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej ul. Św. Ojca Pio w 

msc. Domaszowice, gm. Masłów 



 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik,  Artur Lis, Renata Samiczak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Mirosław Kuzka 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania do 

nieodpłatnego używania odcinka sieci wodociągowej ul. Św. Ojca Pio w msc. Domaszowice, gm. 

Masłów. 

 

Ad. 6f.  W sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci kanalizacji sanitarnej 

ul. Św. Ojca Pio w msc. Domaszowice, gm. Masłów. 

  

Projekt uchwały przedstawiła Ewelina Dąbrowska z referatu BiGP. Gmina Masłów w ramach 

dofinansowania z Rządowego Funduszu Polski Ład Program Inwestycji Strategicznych oraz z 

własnych środków finansowych wybudowała urządzenia i sieć kanalizacji sanitarnej o długości ok. 

575mb. 

Dla zapewnienia prawidłowej eksploatacji i utrzymania w należytym stanie takich urządzeń Gmina 

Masłów wnosi majątek objęty niniejszą uchwałą do Międzygminnego Związku Wodociągów i 

Kanalizacji w Kielcach. Gmina Masłów pozostaje właścicielem wnoszonego majątku.    

Brak głosów w tym punkcie. 
 

Głosowano w sprawie 

w sprawie przekazania do nieodpłatnego używania odcinka sieci kanalizacji sanitarnej ul. Św. Ojca 

Pio w msc. Domaszowice, gm. Masłów 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik,  Artur Lis, Renata Samiczak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Mirosław Kuzka 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie przekazania do 

nieodpłatnego używania odcinka sieci kanalizacji sanitarnej ul. Św. Ojca Pio w msc. Domaszowice, 

gm. Masłów. 

 

Ad. 6g.  W sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy 

Masłów. 



 

Projekt uchwały przedstawiła Katarzyna Kaleta-Borowiec z referatu BiGP. Mieszkańcy Masłowa 

Drugiego ul. Ks. J.Marszałka między posesją 142-156, Masłowa Pierwszego ul. Podklonówka przy 

posesji 8, Mąchocic Kapitulnych ul. Górna między posesją 92-100,  wystąpili z wnioskami o wstępną 

lokalizację przystanków autobusowych dla busów i autokarów szkolnych zgodnie z załącznikami 

graficznymi do uchwały.  

 

Brak głosów w tym punkcie. 

 

Głosowano w sprawie 

w sprawie wstępnej lokalizacji przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Masłów 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (5) - Tomasz Ksel, Lucjan Pabis, Mateusz Durlik,  Artur Lis, Renata Samiczak  

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) - Mirosław Kuzka 

 

Wniosek Komisji: 

 

Komisja ds. Inwestycji pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wstępnej lokalizacji 

przystanków komunikacyjnych na terenie Gminy Masłów. 

 

 

Ad. 8.  Sprawy inne. 

 

Pan Piotr Kapuściński zapytał o Hostel Lubrzanka odnośnie wyceny i sprzedaży działki lub 

ewentualnego zagospodarowania w razie braku zainteresowania. Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że 

będzie ten temat dalej procedowany, że przetarg nie został jeszcze ogłoszony. Ciężko jest znaleźć tam 

przeznaczenie, które wpisywałoby się w projekty zewnętrzne i nie stać nas na realizację.  

Pan Piotr Kapuściński zapytał o wprowadzane obecnie projekty zewnętrzne na lodowiska i baseny, 

poprosił o przeanalizowanie czy mogłoby się coś takiego u nas pojawić, że w przypadku lodowisk 

mogą być one w okresie letnim przekształcane w korty tenisowe. Pan Wójt Tomasz Lato odpowiedział, 

że takie inwestycje nie są rentowne, że z tego co wie samorządy muszą dużo dokładać na ich 

utrzymanie. Jeżeli będzie stanowisko radnych, że chcemy, że jest to ważne i stać nas, to jestem otwarty 

i poczynimy kroki w tym kierunku.   

Pan Tomasz Ksel poruszył temat skarg zgłaszanych do transportu busami. Pan Wójt Tomasz Lato 

powiedział, że podjęto działania w tym kierunku i sytuacja zostały wyjaśniona z operatorem. 

Pan Tomasz Ksel zapytał o naprawę wiaty przystankowej na przełomie Lubrzanki. Pan Wójt Tomasz 

Lato powiedział, że z tego co wie to materiał został już zakupiony i przystąpimy do naprawy. 

Założyliśmy tam też nową dodatkową lampę. 

Pan Piotr Kapuściński poruszył temat rozbudowania monitoringu przy zalewie aby jeszcze dodatkowo 

zabezpieczyć przed dalszą dewastacją tego terenu. Pan Wójt Tomasz Lato powiedział, że obecnie 

trwają prace obmiarowe robót remontowych a kwestia monitoringu może być doprecyzowana. Będą 

prowadzone również dalsze rozmowy odnośnie remontu tamy. 

Pan Tomasz Ksel zapytał również o plany ogólne i możliwość spotkania z urbanistą. Pan Wójt Tomasz 

Lato powiedział, że został już wyłoniony wykonawca i takie spotkanie w celu omówienia dalszych 

prac może być z nim zorganizowane. 
 

 



 

 

Ad.9.  Zakończenie obrad 

 

Po wyczerpaniu tematyki Przewodniczący Komisji ds. Inwestycji Pan Tomasz Ksel podziękował za 

udział w Komisji i o godzinie 17:47 zamknął obrady Komisji. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant:  Albert Kaleta 

 

 

Przewodniczący Komisji 

Tomasz Ksel 


